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COMPOSER’S BIOGRAPHY  
 
Ian Ng’s music has been described by The New York Times as "invigorating" with 
"intricate rhythms”; and by The Financial Times as having "a solid rhythmic grounding". 
Mr. Ng graduated from New York University with a Master in Music Composition. He 
won the American Prize, Morton Gould Young Composer Award, and Robert Avalon 
International Music Composition Competition. His works have been performed in the 
US, Japan, Canada, Australia, Spain, Israel, Brazil, the Netherlands, Korea, Taiwan, 
Hong Kong, Vietnam and Mexico, and presented in prestigious venues such as Lincoln 
Center, New York City Center, the Joyce Theatre and Carnegie Hall. Ng has studied 
with Julia Wolfe, Herschel Garfein, Jorge Grossmann and Rand Steiger. He presented 
his first opera in the Spring of 2017 with the support of NYC Department of Cultural 
Affairs and New York State Council on the Arts. Please visit ianthecomposer.com 
 
 
作曲家伍家駿生於香港，現時旅居紐約市。他的音樂被紐約時報評為“活潑”, 並

帶有“錯綜複雜的節奏”。他獲得香港賽馬會音樂及舞蹈信託基金贊助，於 2013

年完成紐約大學作曲碩士學位。 

伍氏多次獲得國際獎項，包括美國音樂大獎、美國作曲及作詞家協會年青作曲家

獎、羅伯特·阿瓦隆國際音樂作曲比賽冠軍及亞洲青年作曲家大獎冠軍等等。他

的作品“ 三個音樂小遊戲 ” 於 2016 年春天在紐約市卡內基音樂廳由斯高特萊斯

弦樂二重奏作首演。伍氏曾經在過往的樂季與不同的藝術團體合作，當中包括紐

約交響銅管五重奏、紐約布魯克林交響樂團、傑克四重奏、香港藝術節、香港中

樂團、香港創樂團、Die Konzertisten、亞特蘭大音樂節、紐約市藝術都會駐團作

曲家及盛宗亮國際作曲家聚會。 

在曼克頓下城文化協會、紐約市文化部及紐約州際藝術協會資助下，他於 2017 年

春季呈獻他的首部小型歌劇。 

 
 
 
 
 



 
 
 
PROGRAMME NOTES 
 

Hop Out and Shuffle Away (2016) 
for violin, cello and piano 
 
When caught in a massive landslide, hop out of your car and shuffle away.  
 
 

跳出去（2016） 
為小提琴、大提琴及鋼琴而作 

 

當山泥傾瀉發生時,必須立刻跳出車門逃生。 
 
 
 
Performer: 
B3 Brouwer Trio  
 
The recording took place at the Auditorio del Conservatorio Superior "Joaquín 
Rodrgo" on 12th July 2016. 
 
 
 
 


